
                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Overleg Hoofdbestuur en Provinciale Afdelingen 17 februari 2024. 
 

Aanwezig 27 personen; 
Hoofdbestuur; Toine Jonkers, Jos de Gouw, Hans van Erven,  

Romy Vondenhoff Snijders, Jo van Schijndel, Ronny Cox en Ingrid Sanders. 
Groningen; Mark Venema en Lianne Bolhuis 

Friesland; Jan Louwerens 
Overijssel; Pieter de Vries, Dana Schoemaker en Enrique Kroesen 
Gelderland; Edris Fathi en Trudy Olde Hanter 

Noord Holland; Pascale Reisser-van Eekelen en Sven Kat 
Zuid-Holland/Utrecht; Pieter Keijzer, Vincent Honselaar, Leila Selimovic 

Noord-Brabant; Robbie de Jong 
CFG; Theo de Vlieger 
Redactie; Maud Diemer 

WS; Chris Bierman 
CSA; Arie Veltman, Annet Joosten en Nicky Kuipers 

 
Afwezig (afgemeld); Drenthe. Zeeland en Limburg. 
Commissies Agility en Jeugd. 

 
De voorzitter van de VDH opent de bijeenkomst om 10.05 uur met een welkom 

aan alle aanwezigen. 
Er zijn geen vragen op opmerkingen op het verslag van de vorige bijeenkomst. 
Er wordt gewerkt met een PowerPoint presentatie over de onderwerpen. 

 
Financiële situatie van de afdelingen. De afdeling Overijssel heeft een niet 

sluitende begroting. Dit vooral omdat het PB diverse evenementen ondersteund. 
Ook de afdeling Zuid-Holland/Utrecht heeft moeite de begroting sluitend te 
krijgen. Er komen suggesties om de Werkgroep Sponsoring (WS) ondersteuning 

te vragen en mogelijk centraal in te kopen. 
Noord-Holland lift mee met de organiserende kringgroepen. Dit kan voordeel 

maar ook nadeel zijn. Materialen zouden onderling uitgeleend kunnen worden of 
via korting (Boels bijvoorbeeld) kunnen worden verkregen. 
Catalogus; dit is niet meer verplicht op papier uit te geven. Dit mag ook digitaal. 

Het is een keuze van de organisatie. Bij clubmatches is een papieren catalogus 
wel gewenst. Opties zijn gebruik van een centrale database en/of met een QR 

code informatie op te kunnen halen. 
Fokkers binnen de VDH. VDH erkent geen fokkers, dat zit bij de Raad van 
Beheer. Klachten komen wel bij de VDH terecht. De mogelijkheid wordt geopperd 

dat de PB’s kunnen bemiddelen omdat zij de fokkers kennen. Geadviseerd wordt 
te werken met de VDH koopcontracten. 

5 Jarenplan. Op de vraag van de voorzitter blijkt geen PB te werken met een 5 
Jarenplan. Ook het HB wil dit niet voor 5 jaar vastleggen, maar per jaar. 

  



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Vervolgens geeft de secretaris Jos de Gouw uitleg over de in te sturen 
advertenties en jaarverslagen. Jaarlijks wordt een Data memo rondgestuurd met 

belangrijke data. De stukken moeten voor de data worden ingeleverd, maar liefst 
eerder. Verder gaat de secretaris in op de advertenties voor de voorjaar en de 

najaar vergadering. Het blijkt dat er afdelingen zijn welke geen rooster van 
aftreden hebben en ad hoc wel of niet aftreden. Het advies is maak of gebruik 

een rooster van aftreden zoals in het Vademecum staat voor het Hoofdbestuur. 
Noem hierbij de functie en niet de namen. Ook afgevaardigden voor de AV 
moeten jaarlijks worden gekozen. Dit jaar waren er afdelingen welke geen 

bestuursverkiezing op de agenda plaatsten ter wijl het verplicht is volgens het 
huishoudelijk reglement van de VDH. Naar het sjabloon wat men krijgt voor de 

advertentie zit er voortaan ook een nadere uitleg bij. 
Ook gewezen wordt op het controleren van het lidmaatschap van de aanwezigen. 
Men kan zich legitimeren met de lidmaatschapskaart of het PB kan bij dhr. Van 

Erven een uitdraai vragen van de afdeling. Zonder lidmaatschap is men niet 
stemgerechtigd. 

In de voorjaarsvergadering worden de jaarverslagen en financiën van het 
afgelopen jaar behandeld. In de najaarsvergadering worden de plannen en 
begroting van het komende jaar behandeld. 

Ook wordt gewezen op de consequenties van het niet plaatsen van een 
vergaderadvertentie. 

Tenslotte wordt aandacht gevraagd voor het insturen van de jaarverslagen van 
de kringgroepen. Het PB heeft hier twee maanden de tijd voor. Wacht niet tot 
het uiterste! 

 
Agility; Er is een instructeurscursus gestart en 3 nieuwe verenigingen willen 

Agility gaan doen. De VDH heeft een baan aangeschaft die verhuurd wordt. 
Het Agility team is Europees en een Wereldkampioen geworden afgelopen jaar. 
Een optie is om op een PB vergadering uitleg te laten geven over de Agility 

mogelijkheden. 
 

CFG; Romy Vondenhoff-Snijders geeft een presentatie waarbij ze wijst op het 
belang van de socialisatie zoals bij de kynologie trainingen. Honden kunnen hier 
al op zeer jonge leegtijd mee vertrouwd worden gemaakt. Een niet sociale hond 

is in het nadeel bij een keuring. Ze pleit voor meer kynologie trainingen in de 
afdelingen. 

Ook wordt nog gediscussieerd over de pakwerker op een FGK keuring. 
 
CSA; De eis voor deelname aan het WUSV WK IGP is dat de honden, geboren na 

01-01-2020 tenminste een kynologische kwalificatie GOED moet hebben 
behaald. 

Binnenkort wordt de lijst met pakwerkers bekend gemaakt. 
Bij een preselectiewedstrijd gaat men voortaan bij 18 of minder deelnemers naar 

1 dag (zondag) 
Terugkomen voor spoorleggers gaat nog niet naar wens. De PB’s wordt gevraagd 
te inventariseren welke spoorleggers er zijn en naar de terugkomdag zijn 

geweest. 
De terugkomdag voor 2025 is op 26 januari bij de kgp. Rivierengebied. 



                                                                                                                           

   
 

 

 

 

 

Ook wordt gediscussieerd over de spoorleggers terugkomdagen en over de 
benodigde minimale punten voor deelname NIAK en WUSV. 

 
Jeugd; Er zijn 3 nieuwe kandidaten voor deze commissie. Dit zijn Kim Bokdam, 

Gaby Mannet en Margreet Oude Avenhuis. Er zijn vanuit de betrokken afdelingen 
geen bezwaren ontvangen, zodat het HB deze dames kan gaan benoemen naast 

de voorzitter Catharina de Leeuw. 
Er staan evenementen op de agenda; 29-30 juni Kynologisch Weekend bij de 
kgp. Nijmegen, africhtingsweekend op 7-8 september en het Jeugdkamp van 22-

26 juli bij de kgp. De Ypelaar. 
 

Karakter Beoordeling; Door de CWH mag er tijdens een IGP examen geen KB 
(Karakter Beoordeling) meer worden gehouden. De VDH is bezig met een 
bezwaar procedure. 

Via de PowerPoint presentatie gaat Ingrid Sanders in op de wijzen van aanvragen 
en afhandelen van een KB. Ook wordt aangegeven welke keurmeesters dit nog 

willen afnemen. 
 
Liefhebbersdagen; Deze zijn op 9 maart bij de kgp. De Ypelaar en op 29 juni bij 

de kgp. Nijmegen. Voor het najaar wordt nog gezocht naar een organisatie. 
 

 
Jos de Gouw        
Secretaris VDH 

 
 


